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PROTOKOLL FRA SKOLEMILJØUTVALGET PÅ MARIENLYST SKOLE 

 

  
Tid: Tirsdag 18.06.2024, kl. 16.00-17.30 

Sted: Mesaninen 
       

Tilstede: Fraværende: 

Jorunn Flydal                          (medlem foresatte)  Jule Farsethås                                                  (elev) 

Lars Kristian Schrøder           (medlem foresatte) Paal Christian M. Gjøen               (medlem bydel)                                                   

Synne Fredriksen                      (medlem ansatte) Hilde Vestrheim                             (medlem bydel) 

Egil Dahl                                       (medlem ansatt) Thale Mjåvatn                                 (medlem bydel) 

Maria Chryostomidis              (medlem foresatt)  

Maika Marie G. Dam                    (medlem bydel)  

Henrik Mowinckel- Trysnes                         (elev)  

Sekretariat:  

Knut Erik Brændvang                                 (rektor)  

Christine Bredsdorff Hotvedt            (ass. rektor)                                

 
20/2024: Godkjenning innkalling og protokoll 

- Innkalling og protokoll godkjennes. 
 
21/2024: Status undersøkelse rundt språk, og vegen videre. Hva sier elevene? 

- Elevrådet har laget en undersøkelse knyttet til språkbruk på 7.-10. trinn. 102 av ca. 500 
elever har svart på undersøkelsen. Undersøkelsen viser at det er mange stygge ord som 
går igjen, og at det er en gjenganger med ord som er knyttet til rasisme/diskriminering. 
Det kan virke som om det har utviklet seg en ukultur der elevene anser det som 
akseptabelt. Det er vanskelig for mange å skille mellom hvem de sier det til, og hva som 
er morsomt eller ikke.  

- Hvordan skal vi jobbe med dette videre? Dersom vi som skole innfører konsekvenser, så 
vil antagelig språkbruken forflytte seg til arenaer der vi voksne ikke ser det. Det foreslås å 
starte neste skoleår med å være tydelige på hvilke ord vi ikke aksepterer, og heller 
erstatter disse med positive ord som elevene kan bruke i stedet. Det foreslås en 
holdningsskapende "kick start" ved skolestart.  

- Det som gjøres på skolen må videreføres til hjemmet og foresatte. Foresatte er forbilder. 
Det bør også være fokus på de arenaene elevene er på fritiden (Lekern, Frigg etc.). 

- Språkbruk bør være tema på utviklingssamtalene. Hvordan er din språkbruk? 
- Kanskje vi må i større grad benevne det som elevene møter på TV og sosiale medier av 

"roasting" etc. 
- Det foreslås å jobbe systematisk med feedback på skolen. Det skal være lavterskel å gi 

positiv feedback, men også å gi feedback når det er noe som ikke er greit (korrigerende 
feedback). 

- Det bør legges inn flere treffpunkter med foresatte i løpet av neste skoleår. 
- Dette må vi gjøre sammen, og på alle arenaer over tid. 

 
22/2024: Hvordan starte neste skoleår for å skape trygge klasserom?  



- Se sak 21/2024. 
 
23/2024: Hvordan kan vi som skole, nærmiljø, foresatte, fritidsaktiviteter samarbeide om elevenes     
læringsmiljø? 

- Se sak 21/2024. 
 
24/2024: Ordensreglement 

- Det ligger et nytt forskrift til ordensreglement til politisk behandling. Det forventes er å 
vedtas i sommer. Vi ønsker å komme med noen presiseringer til nytt reglement i vårt 
lokale reglement. Vi venter med denne saken til det nye ordensreglementet er vedtatt. 
Ordensreglementet er sak på første DS-møte skoleåret 2024-2025. 

 
25/2024: Valg av leder for driftsstyre 

- Marie-Nefelè Aaby Chryostomidis velges som ny leder av driftsstyret på Marienlyst 
skole.  

 
26/2024: Møteplan skoleåret 2024-2025:  

- 10.09.24., kl. 16.00-17.30 
- 22.10.24., kl. 16.00-17.30 
- 10.12.24., kl. 16.00-17.30 
- 14.01.25., kl. 16.00-17.30 
- 18.03.25., kl. 16.00-17.30 
- 27.05.25., kl. 16.00-17.30 

 
 
 
 
 


